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Vragen van het lid Kwint (SP) aan de Staatssecretaris van Onderwijs, Cultuur 
en Wetenschap over de pilots van de mbo-card met budget (ingezonden 
4 november 2022). 

Vraag 1
Welke mbo-scholen doen mee aan de pilot mbo-card met budget en welke 
stappen gaat u zetten als in het voorjaar van 2023 een aantal scholen zich 
nog niet heeft aangemeld? 

Vraag 2
Worden bol- en bbl-, vavo-studenten ook met deze pilot bereikt? Hoe gaat u 
ervoor zorg dragen dat alle mbo-studenten bereikt worden? 

Vraag 3
Wanneer kunt u de eerste resultaten van de pilot bekend maken? Hoeveel 
scholen hebben zich tot nu toe aangemeld en hoeveel studenten worden er 
bereikt? 

Vraag 4
Bent u bereid om het budget op te hogen indien alle scholen mee zouden 
doen met de pilot? Kunt u dit toelichten? 

Vraag 5
Worden de ervaringen van de invoering van het ckv-onderwijs meegenomen 
in de pilot? Kunt u dit toelichten? 

Vraag 6
Kunt u deze vragen beantwoorden voor het wetgevingsoverleg Cultuur?
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